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Protokół Nr XIII/2025 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 24 marca 2025 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 00 

Godzina zakończenia: 14 10 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Sekretarza Gminy – Panią Barbarę Kurasińską, 

- Dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska na podstawie 

zalogowanych urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 13 Radnych, czyli ustawowa 

większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad.  

5. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 27 lutego 2025 r.; 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych.  

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej.  

8. Roczne sprawozdanie z działalności sołectw w 2024 r. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Mieroszów w 2025 roku”. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekwalifikowania lokalu 

mieszkalnego na lokal socjalny. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia zasad przekazania 

sołectwom Gminy Mieroszów składników mienia komunalnego do korzystania. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XII/82/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia 

regulaminu korzystania z toalet publicznych na terenie Gminy Mieroszów oraz 

ustalenia wysokości opłat. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2025 r. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

IX/67/2024 z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi na Uchwałę Nr 

XI/76/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 23 stycznia 2025 r. w sprawie zamiaru 

likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Kowalowej. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

pomocy w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez 

nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy  

z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego. 

18. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

19. Zakończenie obrad. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska poinformowała, że wpłynęły 2 wnioski o 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekwalifikowania lokalu 

mieszkalnego na lokal socjalny (pkt. 10) oraz o wycofanie projektu uchwały w sprawie 

ustalenia zasad przekazania sołectwom Gminy Mieroszów składników mienia komunalnego do 

korzystania (pkt 11). 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem co było powodem złożenia tych 

wniosków o wycofanie z pkt 10 i 11 tych tematów. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska odpowiedziała, że z pkt. 11 ze względu na 

tożsamość materii regulacji zawartych w przedłożonym projekcie wcześniej podjętą uchwałą. 
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Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że w sprawie przekwalifikowania lokali mieszkalnych 

na lokal socjalny, są to kompetencje Burmistrza a nie organu uchwałodawczego w związku z 

tym wycofujemy go. 

Wniosek o wprowadzenia do porządku obrad uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów 

został przyjęty 13 głosami „za” jednogłośnie. 

Wniosek o wprowadzenia do porządku obrad uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa  

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 2 do porządku obrad. 

Wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przekazania sołectwom 

Gminy Mieroszów składników mienia komunalnego do korzystania został przyjęty 13 głosami 

„za” jednogłośnie. 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie  

ustalenia zasad przekazania sołectwom Gminy Mieroszów  

składników mienia komunalnego do korzystania  

stanowi załącznik nr 3 do porządku obrad. 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekwalifikowania lokalu 

mieszkalnego na lokal socjalny został przyjęty 13 głosami „za” jednogłośnie. 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przekwalifikowania lokalu mieszkalnego na lokal socjalny 

stanowi załącznik nr 4 do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca odczytała porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 27 lutego 2025 r.; 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych.  

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej.  

7. Roczne sprawozdanie z działalności sołectw w 2024 r. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Mieroszów w 2025 roku”. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 
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10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Mieroszów. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XII/82/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia 

regulaminu korzystania z toalet publicznych na terenie Gminy Mieroszów oraz 

ustalenia wysokości opłat. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2025 r. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

IX/67/2024 z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi na Uchwałę Nr 

XI/76/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 23 stycznia 2025 r. w sprawie zamiaru 

likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Kowalowej. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

pomocy w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, zarządzanego przez 

nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy  

z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego. 

16. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 27 lutego 2025 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół z XII sesji został sporządzony i wyłożony  

do wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokół e-mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołów z sesji. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r. 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Radny – Pan Sebastian Pacyna przybył na sesję Rady. Stan Radnych 14. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 
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Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem kiedy zakończą się prace związane z 

przebudową budynku Niepodległości 20, pytam, ponieważ mieszkańcy z ul. Malinowej 18 

informują, że prawdopodobnie pójdą tam na czas remontu, czy to prawda. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że na Komisji Ogólnej przedstawiłem informację 

dotyczącą inwestycji planowanych w 2025 i jest tam zawarta informacja dot. przebudowy 

budynku Pl. Niepodległości 20. Planowany termin zakończenia prac 15.07.2025 r. Nie sądzę, 

żeby mieszkańcy ul. Malinowej 18 przeszli na Niepodległości 20. Mamy przygotowaną dla 

nich propozycję i na temat tych propozycji będziemy z nimi rozmawiali. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem kiedy zakończy się etap prac 

projektowych dla budynku Malinowa 18, czy już wybrano konkretną koncepcję. Przepraszam, 

że pytam o to sprawozdanie mimo, że na Komisji Ogólnej być może rozmawialiście Państwo 

o tym, tymczasem nie jest tajemnicą, że termin Komisji Ogólnej został zmieniony i nie wszyscy 

mieli możliwość wzięcia czynnego udziału w tej komisji. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że materiały wszyscy Państwo otrzymaliście na 

poczcie, ale mogę poinformować, że planowany termin wykonania dokumentacji to 9 maja 

2025 r. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem ile na dzień dzisiejszy mamy firm, które 

odprowadzają ścieki i czyszczą szamba i czy jest dostępne jedno spójne zestawienie gdzie 

mieszkańcy mogą zobaczyć, które firmy mają zezwolenie. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – Pan Andrzej 

Mielczarek odpowiedział, że tak jest takie zestawienie na BIPie. Dajemy również 

wydrukowaną listę osobom, które chcą.  

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że w takim razie proszę o podlinkowanie tego, 

wrzucimy to na stronę naszego Facebooka Sołectwa Kowalowa.  

Radna zwróciła się również z pytaniem odnośnie pkt. 1 w zakresie Promocji, czego dotyczyło 

Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników TBS, co było w porządku obrad i czy już wiadomo 

coś na temat wyników finansowych. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że była omówiona m.in.  przebudowa budynku przy ul. 

Nad Potokiem, gdzie TBS wystąpi o środki finansowe do BGK, wizytowaliśmy również obecny 

obiekt, który się buduje w miejscowości Jedlina Zdrój. Jeżeli chodzi o informację dot. 
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działalności finansowej spółki TBS, to w miesiącu czerwcu odbędzie się Walne Zgromadzenie 

Wspólników na którym zostaną przedstawione wyniki finansowe TBS. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Roczne sprawozdanie z działalności sołectw w 2024 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do BRM wpłynęły sprawozdania z działalności 

sołectw za 2024 r. Ze swojej strony chciałam pogratulować działalności, którą sołectwa 

prowadzą na terenie swoich wiosek  i za takie silne zaangażowanie i tworzenie fajnej grupy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z działalności Sołectwa Różana za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Sołectwa Rybnica Leśna za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Sołectwa Unisław Śląski za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Sprawozdanie z działalności Sołectwa Sokołowska za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Sołectwa Kowalowa za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Sołectwa Łączna za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Sołectwa Golińsk za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Sołectwa Kamionka za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Sołectwa Nowe Siodło za 2024 r. 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Mieroszów w 2025 roku” omówił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIII/84/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieroszów w 2025 roku” została przyjęta 14 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr XIII/84/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieroszów w 2025 roku” 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy omówiła 

Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości – Pani Joanna Cydzik. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIII/85/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżawy została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/85/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umów dzierżawy 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów omówiła Zastępca 

Kierownika Referatu Nieruchomości – Pani Joanna Cydzik. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIII/86/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Mieroszów została przyjęta 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głosów „wstrzymujących 

się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/86/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umów dzierżawy 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XII/82/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia 

regulaminu korzystania z toalet publicznych na terenie Gminy Mieroszów oraz ustalenia 

wysokości opłat omówiła Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIII/87/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 

r. w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z toalet publicznych na terenie Gminy 
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Mieroszów oraz ustalenia wysokości opłat została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/87/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 27 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania  

z toalet publicznych na terenie Gminy Mieroszów oraz ustalenia wysokości opłat. 

stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2025 

r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem o budowę placu zabaw w Unisławiu 

Śląskim, muszę powiedzieć, że bardzo mnie to cieszy, że taka pozycja się tutaj znalazła. Czy 

kwota 12 300 zł to jest całkowity koszt. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że 12 300,00 zł to są tylko i wyłącznie koszty dokumentacji, 

ponieważ aplikujemy o środki zewnętrzne do Urzędu Marszałkowskiego.   

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy mamy przedmiar tych robót. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz poinformowała, że mamy przedmiar. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy może Pani podać kwotę. Ja nie chcę 

dyskutować z tym czy ta inwestycja jest potrzebna czy nie, bo rozumiem, że tutaj są 

reprezentacji tych okręgów wyborczych w Unisławiu i oni najlepiej wiedzą co jest im 

potrzebne, natomiast dlaczego powiedziałam o tym, że bardzo mnie to cieszy, dlatego, że 

widzę, że również mniejsze i większe inwestycje na rzecz sołectw mogą być realizowane 

właśnie w takiej formule a dotychczas powiem szczerze spotykaliśmy się z jasnym 
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stanowiskiem, które mówiło o tym, że tego typu inwestycje realizujemy przy wykorzystaniu 

funduszu sołeckiego. Nie zrozumcie Państwo źle, nie jestem przeciwko waszemu pomysłowi, 

generalnie cieszy mnie to, że rozumiem Panie Burmistrzu, że odchodzimy od tego typu ustaleń 

i teraz nie będziemy musieli tak zaciskać się w ramach funduszy sołeckich, mówię tu z poziomu 

wsi Kowalowa, wiem, że takich wsi w naszej gminie jest całkiem sporo. W naszej wsi powstały 

dwa place zabaw wyłącznie z funduszu sołeckich plus zewnętrzna siłownia, ale jak widać 

można realizować się inaczej. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz powiedziała, że kwota robót wynosi 

136 000,00. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIII/88/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2025 r. została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/88/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie zmian w budżecie 

stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

IX/67/2024 z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr XIII/89/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/67/2024 z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została przyjęta 14 głosami „za”,  

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/89/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/67/2024 z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów  

stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi na Uchwałę Nr 

XI/76/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 23 stycznia 2025 r. w sprawie zamiaru 

likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Kowalowej omówiła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że z tego co wiem to nie dyskutowaliście Państwo 

na temat jednej ważnej kwestii, a zależy mi na tym, żeby to przebrzmiało do protokołu z 

dzisiejszej sesji. Mianowicie my podejmując tą uchwałę decydujemy tylko o tym, że Rada 

Miejska przekazuje do WSA, w żadnym sensie nie dyskutujemy o tym, nad treścią odpowiedzi 

na skargę jaką przygotował Pan Burmistrz. Chciałabym wprost podkreślić, że część z nas nie 

zgadza się z uzasadnieniem, bo jak wiecie uchwała o zamiarze likwidacji podjęta w miesiącu 

styczniu nie została podjęta jednomyślnie, spora grupa radnych, bo to było bodajże 6 z nas, 

wyraziło sprzeciw i nie zaaprobowało takiego pomysłu i chciałabym podkreślić, że my nie 

zgadzamy się z treścią odpowiedzi na skargę będącą załącznikiem do tej uchwały nad którą 

dzisiaj będziemy głosowali. 
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Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że przypominam, że my 

jesteśmy ciało kolegialne i uchwały podejmowane przez większość są prawnie wiążące. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że nie głosujemy tutaj nad treścią samej odpowiedzi. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że oczywiście tylko głosujemy 

nad przekazaniem skargi do Sądu Administracyjnego, który podejmie decyzję. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że bardzo dziękuję za tą jasną odpowiedź, ona 

ściąga z mojego serca pewne obawy. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIII/90/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi na 

Uchwałę Nr XI/76/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 23 stycznia 2025 r. w sprawie 

zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Kowalowej została przyjęta 14 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/90/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu 

skargi na Uchwałę Nr XI/76/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 23 stycznia 2025 r. 

w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Kowalowej 

stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej pomocy w likwidacji nadal trwającego systemu komunistycznego, 

zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje partyjne i sędziowskie oraz  

o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego omówiła 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Karolina Żug. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIII/91/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 marca 2025 r.  

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pomocy w likwidacji nadal trwającego systemu 

komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje partyjne  

i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK, w celu wprowadzenia ładu 

konstytucyjnego została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/91/2025 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2025 r.  

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pomocy w likwidacji nadal trwającego 

systemu komunistycznego, zarządzanego przez nielegalnie działające organizacje 

partyjne i sędziowskie oraz o podjęcie współpracy z UCiDK,  

w celu wprowadzenia ładu konstytucyjnego 

stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16.  Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że w nawiązaniu do tematu Ciepłe Mieszkanie, bo 

jak widać cieszy się tak dużym powodzeniem, udało mi się zebrać informację, dlaczego ludzie 

mają pewne obiekcje, bo jak wiemy program dedykowany nie tylko do właścicieli, ale również 

do osób będących najemcami lokali gminnych i bardzo bym prosiła o jasną interpretację, 

ponieważ najemcy lokali gminnych boją się o to, że dokonując inwestycji w nowy piec i jeżeli 

w przyszłości udało by im się dokonać wykupu tego lokalu, to czy przy wycenie tego lokalu ta 

inwestycja będzie działała na ich niekorzyść i będzie podwyższała ewentualny wykup. Czy tak 

faktycznie jest, czy te obiekcje są uzasadnione, a jeżeli nie to może warto byłoby, żeby taka 

interpretacja wprost wybrzmiała, bo jestem przekonana, że jest grupa ludzi chętnych do 
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skorzystania niebędących właścicielami, natomiast to jest ten powód, który ich powstrzymuje, 

przed sięgnięciem po te pieniądze i działaniem proekologicznym. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej 

Mielczarek odpowiedział, że jeżeli będzie podjęta taka decyzja, że ten koszt, który wniosą 

najemcy, to o ten koszt może być pomniejszona zapewne wartość. Ciepłe Mieszkanie w sensie 

dotacji, tam gdzie jest ta część dotacyjna, to kwota powinna być umorzona, nie powinna być 

brana pod uwagę przy wycenie, natomiast koszt, który wkład własny najemca proponuje to 

powinna być o ten koszt pomniejszona kwota przy wykupie. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że skieruję zapytanie na piśmie, interesuje mnie czy 

wartość dotacji będzie wliczona w wartość początkową będącą podstawą do ustalenia kwoty 

do wykupu oraz czy wkład własny najemcy również będzie liczony do wartości tego lokalu czy 

zostanie odjęty. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że wszelkie ulepszenia, które są 

wykonywane przez najemców lokali gminnych wtedy kiedy jest przygotowywana wycena są 

uwzględniane. Nie znam przypadku, żebyśmy nie uwzględnili tego ulepszenia które wykonał 

najemca lokalu mieszkalnego. 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire odpowiedziała, że przede 

wszystkim jest tutaj ważne czy ten remont, który był wykonany w lokalu jest za zgodą gminy, 

bo to jest kluczowe, to warunkuje nam Kodeks cywilny. Jeżeli taka zgoda była, jeżeli były 

poniesione nakłady za zgodą, był odbiór to jak najbardziej zgodnie z kodeksem cywilnym Pan 

Burmistrz wyraża zgodę, jest szacowany ten nakład przez rzeczoznawcę i po tym operacie 

szacunkowym odejmujemy kwotę nakładów od wartości lokalu. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie dotacji, dotacja też nie będzie 

podstawą do zwiększenia wartości lokalu. 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire odpowiedziała, że jeżeli ta 

dotacja miałaby zwiększyć wartość tego mieszkania, a na pewno tak będzie, wydaje mi się, że 

tutaj też możemy zrobić tak jak w przypadku nakładów przez najemcę, że nie będzie 

uwzględniać, ale tutaj chciałabym posiłkować się jeszcze zdaniem radcy prawnego, bo nie 

jestem pewna. 
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Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, żeby ludzie wiedzieli na czym stoją, żeby nie było 

niedomówień. Radna powiedziała również, że dzisiaj wysłałam interpelację i gorąca prośba  

o wsparcie na ulicy Malinowej 5, jest to nieruchomość bezpośredniej bliskości strumienia, który 

płynie wzdłuż ul. Malinowej. Na skutek wrześniowej powodzi zarwał się grunt, podbiera dzisiaj 

wjazd do tej posesji, a ten dom stoi na takim dużym przewyższeniu i jest spore zagrożenie, że 

coś się zdarzy. Wysłałam też takie pismo do Wód Polskich, ale proszę, żeby Pan z ramienia 

gminy zadziałał. Wyślę również zdjęcie do referatu, ponieważ jeden z przepustów na samym 

szczycie Malinowej na skutek dużych opadów został uszkodzony na razie w niewielkim 

zakresie, więc warto byłoby zrobić z tym porządek. Na koniec jeszcze jeden temat o który 

proszą mieszkańcy Kowalowej, ale myślę, że jest to istotne dla większości wsi które znajdują 

się wzdłuż rzeki Ścinawki,. To co na początku się zadziało czyli udrożnienie tego koryta rzeki 

to bardzo fajnie było zrobione, natomiast te prace ustały. Dzisiaj po korycie rzeki jak woda 

opadła to widzimy ile kamieni spłynęło z nurtem rzeki, co oznacza, że te kamienie były 

wypłukane z murów oporowych. Istnieje paląca potrzeba przyjrzenia się i przypomnienia o 

konieczności dokonania remontów cząstkowych i dalszego czyszczenia koryta rzeki. Jeżeli my 

jako sołtysi tych miejscowości wzdłuż Ścinawki możemy pomóc to na pewno chętnie 

pozbieramy podpisy od mieszkańców, których też leży na sercu żeby stan rzeki był 

doprowadzony do należytego porządku. Także bardzo bym prosiła o jakiś sygnał do inicjatywy 

z Pana strony jako gminy. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz powiedziała, że ul. Malinowa w 

priorytetach do Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego została wpisana w całości remontu 

razem z tym brzegiem. To jest nasz priorytet. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęły do Biura Rady 1 interpelacja i odpowiedź na nią. List otwarty od Niezależnego 

Samorządnego Związku Zawodowego Listonoszy Poczty Polskiej. Pismo z Instytucji Rozwoju 

Terytorialnego dot. konsultacji społecznych projektu Audytu krajobrazowego województwa 

dolnośląskiego. Pismo z Sanatoriów Dolnośląskich w sprawie niepokoju związanego z 

planowanym rozszerzeniem działalności Kopalni Surowców Skalnych w Bartnicy Sp. z o.o. 

prowadzącej wydobycie w Kopalni Melafiru „Rybnica Leśna”. Odpowiedź Burmistrza 

Mieroszowa na ww. pismo. Petycja dotycząca organizacji ruchu drogowego na ulicy Adama 

Mickiewicza w Mieroszowie. 
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Przewodnicząca poinformowała również, że 11 marca wzięłam udział w uroczystości 

obchodów z okazji Dnia Sołtysa i tutaj jeszcze raz serdeczne ukłony do wszystkich sołtysów 

do Rad Sołeckich za poświęcony czas, za pracę włożoną w działalność sołectw. 14 marca razem 

z Panią Martą Studnicką wzięłam udział w posiedzeniu Prezydium Wojewódzkiej Rady 

Dialogu Społecznego Województwa Dolnośląskiego we Wrocławiu w sprawie rozszerzenia 

działalności kopalni, na dzień dzisiejszy nie mam informacji jakie rada podjęła decyzje. 

Chciałabym podziękować wszystkim Radnym, którzy uczestniczyli w imprezach na terenie 

gminy, w których ja nie mogłam też uczestniczyć, bardzo Państwu dziękuję za taką aktywność. 

Wszystkie pisma są do wglądu w Biurze Rady. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że wniesiona została petycja w 

sprawie likwidacji Poczty Polskiej, to ja mam pytanie, czy planowane jest zamknięcie również 

punktu w Mieroszowie. Uważam, że jeżeli wpłynęła ta petycja to powinniśmy na nią 

odpowiedzieć. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że wiem, że jest teraz redukcja etatów w Poczcie Polskiej. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że Poczta Polska wpisała się 

trwale tutaj w Mieroszowie i uważam, że powinniśmy przegotować stanowisko, które będzie 

popierało tą ideę, żeby ta Poczta Polska i ten punkt tutaj był. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Ad. 17. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła XIII sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


